

AJMAN فيرمونت عجمان

To book your spa experience +971 6 701 5546 ajm.willowstream@fairmont.com Opening hours 10.002m - 10.00pm | Located on Mezzanine 1

> لحجز تجربة السبا ۵۵۵۱ ۹۷۱ + ۹۷۱ ajm.willowstream@fairmont.com مواعيد العمل ۱۰ صباحاً - ۱۰ مساءً | الميزانين ۱



Spa Menu fairmont ajman قائمة المنتجع الصحي فيرمونت عجمان



ویلو ستریم سبا فی فیرمونت عجمان

تجدد ويلو ستريم سبا طاقتكم انطلاقاً من محيطها الطبيعي: تأمل المياه الزرقاء للخليج العربي، هدوء رمال الشاطئ الواسع ودفئ الشـمس المشـرقة. تتجمع كل هذه العناصر لخلـق ملاذ هـادئ في أصغر إمارة من بين الإمارات العربية المتحدة.

عبر تقديم مجموعة من خيارات أسلوب الحياة الشاملة للرفاهية الكاملة، تحتضن ويلو ستريم سبا في فيرمونت عجمان منشأة خاصة تركز على النشاطات الخارجية، السبا والرفاهية. تتضمن قائمة علاجاتنا اختياراً من علاجات الجسم الأصيلة التي تستخدم منتجات حمام مستخلصة من الطبيعة المحلية مقدمة من علامة حمامي مع مجموعة متنوعة من علاجات الوجه من كيرستن فلوريان لمساعدة البشرة على بلوغ حالة من الصحة والحيوية القصوي.

يساعدك ويلو ستريم سبا على إيجاد طاقتك بعيداً عن حياة المدينة الصاخبة في مكان يملؤه الهدوء والسكينة. يمتد السبا على مساحة تقدر بـ 970 متر مربع ويتضمن تسعة أجنحة فخمة خاصة من بينها غرفة خاصة بالأزواج وصالون جمال للأظافر والشعر من أجل اللمسات النهائية. بالإضافة إلى غرفة السونا، غرفة البخار، وغرفة حمام خاصة. اسمحوا لنا بإبهاجكم ومفاجأتكم بينما نقودكم عبر رحلة محفزة للحواس مقدمين لتجربة السبا الخاصة بكم التوازن الكامل وإحساساً بالهدوء والسكينة.

Willow Stream Spa at Fairmont Ajman

Willow Stream Spa at Fairmont Ajman restores your energy from its natural surroundings: the contemplation of the turquoise-toned Arabian Gulf, calmness of wide sandy shores and the warmth of a setting sun. All the elements fused together to create a truly peaceful getaway in the smallest of the seven Emirates of the United Arab Emirates.

Offering an array of lifestyle choices and encompassing total well-being, Willow Stream Spa at Fairmont Ajman combines an exclusive facility focusing on outdoor destination activities, spa and well-being. Our treatment menu includes a selection of authentic body treatments using locally inspired hammam products by Hammamii along with a collection of massage and facial treatments from Kerstin Florian to help skin achieve a state of optimum health and vitality.

Willow Stream Spa helps you find your energy away from the hectic city life to a place of tranquil beauty and serenity. Our spacious spa is laid out over 970 square meters and includes nine luxuriously appointed spa suites including one couple's suite and a nail and hair beauty bar for finishing touches. The wet facilities are complete with saunas, steam rooms and a private hammam room. Allow us to delight and surprise you as we lead you on a sensory journey bringing overall balance and a sense of calm to your spa experience.

3

نبذة عن ويلو ستريم سبا

يعرف ويلو ستريم سبا عبر العالم بتركيزه على إيجاد طرق مبتكرة لمساعدة الضيوف على اكتشاف طاقتهم الخاصة. تصنع الطاقة الفرق بين مجرد العيش والعيش بسعادة، إعادة شـحن طاقتنا يسمح لنا بالانسياق مع الحياة بدلاً من محاربتها، لذلك يعتبر تجديد الطاقة مهمتنا الخاصة.

صممت كل مرافق السبا لتعكس جمال وروح موقعها والفندق المتواجدة فيه، لذا تختلف كل سبا عن الأخرى ولكنها جميعاً تقدم تجربة مميزة تنطلق بالضيوف برحلة تجديد للطاقة.

تجاربنا تجمع ما بين أصالة وفعالية العلاجات وسط مكان خاص بك تقضيه مع نفسك أو مع أصدقائك. مساحات للجلسات الاجتماعية قرب المسبح، ردهات للراحة وغرف البخار، يوغا ومرافق رياضية - جميعها مصممة لتنشيط شغف العيش بطاقة وافرة.

About Willow Stream Spa

Willow Stream Spas are acclaimed around the world for our focus on finding innovative ways to help guests discover their own energy. Energy makes the difference between living and living well; recharging our energy allows us to flow, rather than fight, through life. That is why energy renewal is our mission.

Each of our spas is designed to reflect the beauty and ambience of its location and of the hotel in which it is located, so no two are alike. But all of our spas have this in common: they deliver an outstanding experience. Simply being here—away from the chaos of everyday life—relaxes our guests and starts them on their energy journey.

Our spa experiences combine authentic and effective treatments with a place for you to spend time alone or with your friends. Social spaces by the pool, relaxation lounges and steam rooms, yoga and fitness areas – all are designed to stir our passion for living with abundant energy.





نؤمـن أن هاتيـن الكلمتيـن تعكسـان فلسـفتنا واتصالنـا بعناصـر الطبيعـة.

ويلو (صفصاف): يمثل الصفصاف أصالتنا العميقة الجذور، المركز القوي والروح المرنة.

ستريم (نهر): يمثل النهر رحلة طاقتنا عبر الحياة - يلتوي ويتغير بطريقة هادئة وذات مغزى بينما يجد طريقه حول العقبات.

علامتنا المميزة: تتكون علامتنا المميزة من الرموز القديمة لعناصر العالم الأساسية: الأرض، الهواء، النار والماء. الصفصاف - الخشب - هـو العنصر الخامس. تضعنا معادلة هـذه العناصر في تناغـم مع تـوازن الطبيعة.

We believe these two words reflect our philosophy and our connection to nature's elements.

Willow: The willow represents our deep-rooted authenticity, strong centre and flexible spirit.

Stream: The stream represents our energizing journey through life – bending and changing in a peaceful, purposeful manner as it finds its way around obstacles

Our logo: Our logo is composed of ancient symbols for the world's essential elements: earth, air, fire and water. The willow-wood-is the fifth element. Balancing these elements puts us in sync with nature's equilibrium.



فلسفة منتجات ويلو ستريم سبا

تضع ويلو ستريم سبا التركيز على الكثير من الجوانب أثناء اختيار لمنتجات لكل سبا خاصة بنا حول العالم.

كيرستن فلوريان

كيرستن فلوريان هي شركة لصناعة منتجات فاخرة للعناية بالبشرة. تقودها فلسفة "الجمال الخارجي، الصحة الداخلية"، تستوحي كيرستن فلوريان مفهومها للرفاهية عبر النباتات القوية، المكونات البحرية والمتقدمة تقنياً، إضافة إلى خدمات السبا المصممة باحترافية.

لتعزيز أسـلوب حياة مبني على العافية وللحصول على بشـرة صحية ونضـرة، تشـجع منتجـات كيرسـتن فلوريان على أربعة ممارسـات اساسـية باسـتطاعة الجميع دمجها ضمن حياتهـم اليوميـة وهـي التغذية السـليمة، التمرين المسـتمر، راحـة البـال والعنايـة بالوجه والجسـم.

حما مي

في نطاق مزج الماضي مع الحاضر، نحتفل بالتقاليد القديمة ونصنع طقوساً جديدة لليوم. المنتجات الفريدة في مجموعة علاجات حمامي اختيرت لتناسب كل طقس لتقديم تجربة سبا مليئة بالرفاهية والمتعة الخاصة. من جبال الأطلس العالية ووادي أوريكا إلى الأراضي الواسعة للإمارات العربية المتحدة، تم حصد المكونات الطازجة بعناية يدوياً وتم تجميعها بدفة في مشأة حمامي في دبي. تمت صياغة المنتجات في مجموعة حمامي بفخامة باستخدام نباتات وأعشاب الصحراء الأصيلة مثل الصبار، السنا، النعناع، حبة البركة وزيت الأرجان وغيرها من العناصر. منتجات حمامي حلال %100، طبيعية %100 وخالية من المواد الكيميائية.

Willow Stream Spa Product Philosophy

Willow Stream Spa places emphasis on many aspects when choosing spa products for each of our Spas around the world. With luxury in mind, each brand selected demands quality and result-driven treatments, which are personalised to suit the needs of our valued guests. Environmental sustainability is considered whenever and wherever possible, which reflects our social responsibility. Our relationships with the product houses are important to ensure that we have premium spa products and training available for every encounter with our guests.

Kerstin Florian

Kerstin Florian is a luxury skin-care company that focuses on results. Guided by a philosophy of "outer beauty, inner health", Kerstin Florian inspires a sense of well-being through powerful plant, marine and technically advanced ingredients, as well as professionally designed spa services.

To support a wellness-based lifestyle and to achieve healthy-looking vibrant skin Kerstin Florian encourages four core lifestyle practices people can incorporate into their daily lives which are Proper Nutrition, Regular Exercise, Peace of Mind and Care of the Face & Body.

Hammamii

In blending the past with the present, we celebrate traditions of old and create new rituals for today. The unique products in the Hammamii treatment range have been selected and matched to each specific ritual to deliver a luxuriously enjoyable and personalised spa experience. From the high Atlas Mountains and the Ourika Valley to the vast land of the UAE, the fresh ingredients are carefully harvested by hand and assembled with care in their facility in Dubai. The products in the Hammamii range are luxuriously formulated using indigenous desert plants and herbs such as prickly pear, senna, mint, nigella and Argan oil to name but a few. Hamamamii products are 100% Halal, 100% natural and chemical free.





مرافق ويلو ستريم

نعرف أن التمرين جزء أساسي من حياتنا اليومية، خاصة بالنسبة للمسافرين، والذين يقدرون الرغبة في الحصول على مرافق رياضية عالية الجودة. تقدم لكم لايف فيتنس مساحات رياضية مخصصة ومرافق تلبي جميع احتياجاتكم. يحرص خبراؤنا على مساعدتكم للوصول إلى أهدافكم الصحية والرياضية الخاصة عبر رعاية مستواكم الرياضي، قدرتكم وسنكم، متفانين في مساعدتكم طيلة مسيرتكم.

يوفر فيرمونت عجمان البيئة الأمثل لاستعادة نشـاطك بتوفير مدخـل للمقيميـن فـي الفندق أو الزائرين اليومييـن، نقـدم المرافـق والخدمات التاليـة:

- حصص تدریب خاصة
- مسبح خارجي ذو حرارة قابلة للتعديل
- مرافق رطبة مكملة بغرفة سونا وبخار
 - أماكـن للراحة
 - خزائن وغرف لتتغيير الملابس

Willow Stream Wellness Facilities

We know that exercise is a vital component to daily life, especially for travellers on the go, who appreciate the desire for high-quality, well-equipped fitness facilities. Life Fitness® provides spacious customised wellness areas and supply fitness facilities to meet all your needs. Catering to your own fitness level, ability, or age, our dedicated wellness professionals are here to assist you in achieving your personal health and fitness goals, supporting you every step of the way.

Fairmont Ajman is the perfect environment to restore your energy with access available to hotel guests as well as day visitors and members, offering the following facilities and services:

- Personal training sessions
- Temperature-controlled outdoor swimming pool
- Wet areas, complete with sauna and steam room
- Relaxation areas
- Locker area and changing rooms

تجربة العلاج الترطيبي

نعرف أن التمرين جزء أساسي من حياتنا البومية، خاصة بالنسبة للمسافرين المتواصلين، والذين يقدرون الرغبة في الحصول على مرافق رياضية عالية الجودة. تقدم لكم لايف فيتنس مساحات رياضية مخصصة ومرافق تلبي جميع احتياجاتكمر. يحرص خبراؤنا على مساعدتكم للوصول إلى أهدافكم الصحية والرياضية الخاصة عبر رعاية مستواكم الرياضي، قدرتكم وسنكمر، متفانين في مساعدتكم طيلة مسيرتكمر.

علاج غرفة البخار

9

مع المحافظة على درجة حرارة تبلغ 42 - 45 درجة مئوية، تقدم هذه التجربة الرطبة المعطرة فوائد للذين يعانون من الربو والتهاب القصبات الهوائية بمساعدتها على فتح المسالك التنفسية وإزالة الاحتقان. ننصح بأن تدوم هذه الحصة لـ 10 - 15 دقيقة وأن تستمر في التزود بالسوائل بعدها. الحرارة الرطبة مفيدة خاصة قبل وبعد علاج التدليك لتحسين الدورة الدموية.

علاج السونا

مع المحافظة على درجة حرارة بين 80 - 85 درجة مئوية، تساعد هذه الحرارة الجافة على تهدئة وتدفئة العضلات لتخفيف التوتر من جسمك وتخفيض ألمر المفاصل. هذا العلاج مفيد خاصة للذين يعانون من أمراض مثل التهاب المفاصل، الصداع المزمن وآلام الرأس، أو كطريقة لتدفئة الجسم بعد مجهود شديد أو لعلاج البرد العادي. ينصح بعلاج الحرارة الجافة لمدة 10 - 15 دقيقة يومياً لأهميته في الحفاظ على ترطيب الجسم.

Hydrotherapy Experiences

Steam Room Wellness

Maintained at 42-45°C, this humid, aromatic heat experience is highly beneficial for those that suffer from asthma and bronchitis, as it opens up the breathing passages and alleviates congestion. We recommend that a session last 10-15 minutes and that you keep your body well hydrated afterwards. Humid heat is especially beneficial before or after a massage treatment to increase circulation.

Sauna Wellness

Maintained between 80-85°C, this dry heat soothes and warms the muscles, relieving tension from your body and minimising joint pain. This is especially beneficial for those who suffer from illnesses such as arthritis, painful migraines, and headaches, or as a way of warming the body after an intense workout or treating the common cold. Dry heat is recommended for 10-15 minutes daily and it is important to ensure that your body is kept well hydrated afterwards.



نشاطات خلال إقامتك في فيرمونت عجمان

أثناء إقامتك في فيرمونت عجمان، نقدم لك تشكيلة متنوعة من النشاطات الداخلية والخارجية خاصة بالبالغين والأطفال.

- نادي للأطفال ومساحة لعب خارجية
 - تدریب خاص
 - الرياضات المائية
 - رحلة سفاري صحراوية

يرجى التحدث مع أحد أفراد فريق العمل، لمساعدتك في اختيار الأنشطة التي تناسبك.

Things to do at Fairmont Ajman

While staying at Fairmont Ajman, we offer a variety of indoor and outdoor activities for adults and children.

- Kids Club and outdoor play area
- Personal Training
- Water-sports
- Desert Safari

Please speak with one of our team members who can assist you in selecting activities that will suit your needs.



عضوية فيرمونت لأسلوب الحياة والاستجمام

تشمل عضوية فيرمونت لأسلوب الحياة تشكيلة من خيارات الرفاهية المقدمة لضيوف فيرمونت لتناسب احتياجات حياتهم اليومية. نعرف في فيرمونت أهمية التمرين في حياتنا اليومية. بني مركزنا الرياضي للحرص على تقديم مكان مريح لضيوفنا لاستخدام أفضل الأجهزة التدريبية. مدربونا الشخصيون المتفانون متوفرون لمساعدتكم لبلوغ جميع أهدافكم، مراعين لمستواكم الرياضي، قدرتكم وسنكم.

علاج غرفة البخار

كعضو مميز، ستستمتع بالمزايا التالية:

- استخدام المرافق الخاصة بالمركز الرياضي والمرافق الرطبة.
 - دخول يومي إلى المسبح والشاطئ.
- أسعار خاصة على عروض أسلوب الحياة من ضمنها المطاعم والبارات، السبا، المحلات والرياضات المائية.
 - عضوية تلقائية في برنامج الولاء لو كلوب أكور هوتيلز.
 - دعوة حصرية لحضور مناسبات خاصة بالأعضاء فقط.

يفتح المركز الرياضي 24 ساعة يوميا ويقع في طابق ميزانين 1.

Fairmont Lifestyle Memberships and Recreation

Fairmont Lifestyle Memberships encompasses a selection of lifestyle choices for the Fairmont guest to suit the needs of their everyday lives. At Fairmont we understand the importance of exercise in our daily life. Our fitness center is built to ensure our guests have a comfortable space to use the best fitness equipment. Our dedicated personal trainers are available to assist with all your fitness goals, catering to your fitness level, ability and age.

As a valued member you will enjoy the following benefits:

- Use of facilities including fitness and wet areas
- Day access for pool and beach
- Privileged pricing on our lifestyle offers including restaurants and bars, spa, retail and water sports
- Automatic enrolment in Le Club Accor Hotels loyalty program
- Exclusive invitation to members-only events

The fitness centre is open 24 hours daily and is located on level M1.



علاجات منتجع ويلو ستريم الخاصة

تجمع علاجات ويلو ستريم سبا بين العناصر الأساسية للوجه والجسم معاً. نعتني عناية خاصة بجعـل ضيوفنا يحسـون بالاتصال محلياً بينما نشـجعهم على الاسـترخاء لاسـتعادة طاقتهـم الخاصة، لينتـج عن ذلك شـعورهم بالتجدد.

الواحة الحسية العربية - 120 دقيقة

تبدأ هذه الرحلة الحسية العربية مع طقس تقليدي للعناية بالأقدام مع تقشير نباتي وتدليك لإراحة الساق والقدمين. اختبر تقشيراً بالفرشة الجافة وشدً لكامل الجسم مع المزيج العطري للقهوة العربية والهيل والسماق. يتبع ذلك تنظيف للوجه وتقشير لطيف على مرحلتين باستعمال الفحم المنشط، مع علاج مريح للشعر وفروة الرأس. تمتع بتدليك كامل للجسم، الوجه وفروة الرأس مع زيت حبة البركة لدورة الجسم. الانتهاء بطقس استنشاق مهدئ، وتطبيق إكسير الصبار الغني للتغذية والمعالجة وعبير ماء الورد للانتعاش والتوازن.

التجربة الحسية لزهرة البرتقال - 150 دقيقة

توفر هذه التجربة توازناً ونضارة ستترككم في حالة من السلام التام. بداية، تمزج المعادن مع زهر البرتقال الحلو لصنع خليط منظف رائع. تتم تدفئة كريات ملح البحر من الهمالايا لتحسين التدليك من الرأس إلى أخمص القدمين. قناع مرطب يشبع بشرتك، ملفوف داخل شرنقة بينما علاج الوجه المكون من زهر البرتقال الحلو المهدئ وقناع الأعشاب البحرية سيضفي عليك إحساساً بالحيوية والتجدد.

Willow Stream Signature Expressions

Willow Stream Signature Expressions bring together the key elements of face and body as one. We place a careful emphasis on our guests feeling locally connected while encouraging relaxation to restore their personal energies, resulting in revitalisation.

Arabian Sensory Oasis - 120 minutes

This Arabian sensory journey commences with a traditional foot ritual with herbal exfoliation and massage to relieve the leg and feet. Experience a full body dry brushing and firming exfoliation with an aromatic blend of arabica coffee, cardamom and sumac. Followed by a 2-step cleansing facial and mild exfoliation using activated charcoal, and a relaxing hair & scalp treatment. Indulge in a full body, face and scalp massage with Nigelle circulation body oil. Finish with a calming inhalation ritual, application of precious Cacti Elixir to nourish and repair and a mist of rose water to refresh & balance.

Neroli Blossom Sensory Experience - 150 minutes

This completely balancing and rejuvenating spa experience will leave you in a state of complete peace. To begin, earthly minerals are combined with sweet Neroli Blossoms for a blissful body polish. Himalayan sea salt spheres are then warmed to enhance a head to toe balancing massage. A moisture masque drenches your skin, wrapped inside a cocoon while a soothing sweet orange blossom facial massage & marine masque leaves you uplifted and restored.

I٢

علاجات الوجه الكلاسيكية

علاج الوجه المصحح المعدل - 90/60 دقيقة

علاج مخصص للتنظيف العميق وتحسين البشرة التي تعاني من الاحتقان، الدهـون، الحساسـية والتعب. بعد معاينة كاملة، سـيقوم معالجك بوضع خطة علاج تستهدف طبيعة بشـرتك الخاصة لتقديم نتائج فورية ودائمة. يتضمن مقشـرا محترفا خاصا متعدد الأحماض متبوعا بقناع منظف عضوى. علاج للوجـه مصمم للحصـول على نتائج مثالى لجميع أنـواع البشـرة ليتركها تشع بالنضارة.

علاج الوجه للسادة - 60 دقيقة

علاج للتنظيف العميق والعلاج، صمم ليناسب احتياجات بشرة الرجال الخاصة. يساعد على استرخاء البشرة وتحسين مظهر المسامات. يتضمن تدليكا لتلطيف العضلات وقناعا منظفا. يستهدف هذا العلاج الحساسية والحروق الناتجة عن شفرة الحلاقة.

علاج حمامي الكلاسيكي للوجه - 60 دقيقة

علاج محلي عالي الفعالية يلائم الاحتياجات الخاصة للبشرة. علاج البشرة الكلاسيكي من حمامي يبدأ بطقس على مرحلتين للتنظيف العميق، يحتوي على الفحم المفعل والبرغموت، متبوع بعلاج مقشر للوجه من الورد والتمر، وتدليك شاد للبشرة من الأرجان الدافئ، يختم هذا العلاج بقناع من الإكسير المركز للصبار لتغذية وتصليح البشرة.

علاجات البشرة المحسنة

عـادج العيون

صمم هذا العلاج المكثف لتخفيف الخطوط الدقيقة والتجاعيد بنسبة %27، تحسين مظهر الهالات السـوداء، إراحة العيـون المنتفخة، تحسـين الصفاء وإعادة الشـباب للبشـرة الرقيقة حول العيـن من أجـل مظهـر مشـرق وصحي.

تقشير محترف متعدد الأحماض

يجمع هذا التقشير المميز المتعدد الأحماض بنسبة %30 بين أحماض الغلايكوليك، اللاكتيك والساليسيليك مع المكونات النباتية المستخلصة طبيعياً للحصول على علاج منعم آمن وعالي الفعالية في الوقت نفسه. يخفض بفعالية مظهر التصبغ، أضرار الشمس، الخطوط الدقيقة ومشاكل البشرة ليجعلها أكثر إشراقاً وتناغماً.

Classic Facials

Customised Corrective Facial - 60/90 minutes

A deep cleansing and skin-refining facial specifically designed for congested, oily and problematic, sensitive or dull looking skin. After a full consultation, your therapist will create a targeted treatment plan for your specific skin conditions to provide immediate and lasting results. Includes an exclusive professional Multi-Acid Complex peel followed with a purifying organic masque. A result orientated facial perfect for all skin types, leaving a radiant glow.

Gentlemen's Facial - 60 minutes

A deep-cleansing, therapeutic facial designed for a man's specific skin care needs. Relaxes the skin as it refines pores. Includes a muscle-easing massage and purifying masque. Specifically addresses sensitivity and razor burn.

Hammamii Classic Facial - 60 minutes

A highly effective regional facial treatment adapted to the specific needs of the skin. Our Hammamii classic facial begins with a two-phase deeply cleansing ritual containing activated charcoal & bergamot, followed by a rose & date facial exfoliation, warmed Argan kernel lifting massage, finalised by a bespoke mask and application of concentrated prickly pear cactus elixir to nourish and repair.

Facial Enhancements

Eye Rescue

This intensive eye treatment is designed to diminish fine lines and wrinkles up to 27%, improve dark circles, relieve puffy eyes, improve clarity and totally rejuvenate the delicate eye area for a brighter, more luminescent look.

PRO 30 Multi-Acid Peel

This exclusive 30% multi-acid peel combines glycolic, lactic, phytic and salicylic acids along with naturally-derived botanicals to achieve a safe, yet highly beneficial refining treatment. Effectively reduces the appearance of pigmentation, sun damage, fine lines and problematic skin to promote a brighter, more even skin tone.

skin to promote a brighter, more even skin tone.



التجارب الأصيلة

حمام الإمارات - 60 دقيقة

حمامي هي علامة السبا التجارية الأولى التي تستخدم مكونات محلية من الإمارات. طقس التنظيف، التقشير، التدليك والترطيب باستخدام التمر من رأس الخيمة، حليب الإبل الغني بالمعادن من الصحراء، إضافة إلى القهوة العربية، الزعتر العطر وزيت مضاد للشيخوخة لتقديم تجربة تقليدية.

حمام الزفاف - 90 دقيقة

طقس تقليدي للتحضير للزفاف يبدأ مع قناع يحتوي على الكركم، حليب الإبل الغني بالمعادن، ونبات رعي الحمام، مرطب طبيعي مع الزعفران والميلروسا المنقوعين في الزيت، يترك هذا المزيج الجسد مشـرقاً ومرطباً.

Authentic Experiences

Emirates Hammam - 60 minutes

Hammamii is the first spa brand to incorporate locally sourced fresh ingredients from the Emirates. The ritual of cleansing, exfoliating, massaging and moisturising using dates from Ras Al Khaimah, mineral-rich camel's milk from the desert, as well as Arabian coffee, aromatic za'atar and luxurious anti-ageing body oil to deliver a traditional experience.

Marriage Hammam - 90 minutes

A traditional marriage ritual of preparation and purification begins with a mask containing curcuma, mineral-rich camel's milk, solaire and vervein. Natural humectants, saffron infused oil and MielRosa, leave the body illuminated and moisturised.



علاجات الجسم

تجربة أحلام الخزامي - 90 دقيقة

استرخ. حقول أحلام الخزامى المشبعة بأشعة الشمس ستحتضن حواسكم بينما تستجمون على أمواج زرقاء. خذ نفساً عميقاً. استنشق الفوائد المرخية والموازنة للخزامى البرية في هذه التجربة الراقية المجددة للشباب. تتضمن مرحلتين من التقشير المنشط لكامل الجسم، لفاف دافئ مع تدليك لأماكن الضعط لفروة الرأس وتدليك لكامل الجسم مع الأحجار الدافئة المعالجة.

العلاج المنحف للجسم - 60 دقيقة

تحسين وشد الجسـم مع تقشير مضاد للأكسـدة للتنشيط بينما يمنح التدليك المضاد للسيلوليت مع منشـطات كلينيكية نتائج منحفة. سيمنحك هـذا العلاج جرعة من التغذية عبر تكميل علاج التنحيف مع مشـروب سبيرولينا المميز والذي يسـاعد على رفع الميتابوليـزم عبر مغذيات الطحالب الغنية.

تقشير الجسـد المفتـح بالخيـزران - 60 دقيقـة

تتضمن هذه التجربة متعددة الفوائد الخيزران المقشر، إنزيمات وأحماض الفواكه تقنيات الصقل المحفزة لتعديل ملمس البشرة وإضفاء لمعان عليها. يكمل هذا العلاج بمشروب التفتيح الخاص من كيرستن فلوريان لتعزيز جهاز المناعة ومنح بشرتكم بريقاً صحياً.

Body Treatments

Lavender Dreams Experience - 90 minutes

Relax. Dreams of lavender fields kissed by the French sun envelop your senses as you drift on waves of blue. Breathe deep. Inhale the calming and balancing benefits of Wild Lavender in this completely uplifting and rejuvenating spa experience. Includes a two-step invigorating full body scrub, a warm wrap with pressure point scalp massage and a full body massage with warm, healing stones. This treatment is complete with our decadent Lavender truffles.

Body Slimming Treatment - 60 minutes

Refine and firm body contours with a detoxifying scrub to energise and detox while a cellulite-reducing massage with clinically-proven actives promotes slimming results. This treatment gives you a healthy dose of nutrition by complimenting your slimming treatment with the Spirulina Superfood smoothie which helps to boost the metabolism through algae rich nutrients.

Brightening Bamboo Body Scrub - 60 minutes

This multi-active experience incorporates exfoliating bamboo, fruit enzymes and multi-fruit acids along with stimulating body buffing techniques to refine texture and brighten skin. This treatment is complemented with the Kerstin Florian Brightening Up Smoothie to boost your immune system and give your skin a healthy radiant glow.



تدليك الجسم

تدليك ويلو ستريم عجمان المميز - 90 دقيقة

يجدد هذا الطقس العلاجي وينعش الجسد والعقل. ابتداءاً بتوازن الطاقة واستنشاق الزيوت الأولية العطرية والعضوية. قـم بإزالة التوتر مع تدليك لكامل الجسم وفروة الرأس ياستخدام العطور الرائعة لليمون الهندي والفلفل الأسود. يختتم بتمارين تمدد مميزة لتحسين المرونة وخلق إحساس رائع بالصحة.

التدليـك التايلانـدي التقليـدي - 90 دقيقـة

هذا العلاج المعروف باليوغا السلبية والممارس منذ مئات السنين هـو الحـل الأنسـب لـكل من يبحث عـن الصحـة التامـة، التخلـص مـن التوتر واسـتعادة النشـاط.

التدليك المعالج والمرخى للعضلات العميقة - 90/60 دقيقة

سواء كنت في حاجة للتخلص من التوتر أو الإرهاق المزمن، صمم هذا التدليك للتركيز على العضلات والمفاصل. ستركز التقنيات الخاصة على مناطق محددة وتريح الانزعاج المعتاد مثل الرقبة المشدودة، آلام أسفل الظهر والأكتاف المتورمة المشدودة.

تدليك الراحة التامة - 90/60 دقيقة

باستخدام فن الحركة الممزوج مع الزيوت العطرية العتيقة، يستخدم هذا التدليك الكامل للجسم على الطريقة السويدية تقنيات تساعد على استعادة التناغم وإراحة العقل والجسد.

مجـدد القدميـن الشـرقي - 60 دقيقـة

اختبر التجدد الشامل والراحة العميقة بينما يطبق معالجك تقنيات خاصة للأصابع على نقاط ارتكاسية متعددة للقدمين، ما سيحفز بفاعلية الأعضاء المطابقة في أعلى الجسد.

علاجات الأزواج

الوقت الثمين - 90/60 دقيقة

استرخيا معاً أثناء تدليك لكامل الجسم بالعلاجات العطرية، والذي يستخدم مزيجاً من الزيوت الأساسية وحركات مصممة لتحفيز الدورة الدموية، المساعدة على الاسترخاء العميق واستعادة التدفق الطبيعي للطاقة عبر كامل الجسم. هذه التجربة المريحة والمجددة للشباب مثالية لأوقات التجمع.

علاج الأزواج - السبا على حسب الطلب

خصص تجربتك عبر الاختيار من بين تشكيلة متنوعة من العلاجات من قائمتنا لتلبي احتياجاتك لليوم أو لإبهار الشخص المميز لديك، باستطاعتنا تلبية جميع احتياجاتك. الجناح الخاص هو بيئة مميزة تحتوي على حمام خاص وطاولات تدليك. باستطاعتك ترقية التجربة عبر الخدمات التالية:

- الزهور والشـموع
- الغداء أو الوجبات الخفيفة من ضمن قائمة طعامنا
 - المشروبات الكحولية أو غير الكحولية

Body Massages

Willow Stream Ajman Signature Massage - 90 minutes

Renew and refresh body and mind with this therapeutic ritual. Begin with energy balancing and inhalation using our organic signature calm mind essential oil. Melt away tension and stress with a full body and ayurvedic scalp massage using the uplifting aromas of Grapefruit and Black Pepper. End your ritual with signature stretching to improve flexibility and create an overall feeling of wellbeing.

Traditional Thai Massage - 90 Minutes

This centuries-old therapy, known as passive yoga, is the perfect answer for anyone searching for optimal health, the release of tension and the restoration of vitalit.

Rescue & Release Deep Tissue Massage - 60/90 minutes

Whether you are in need of general stress relief or deep-seated tension, this massage is designed to focus on muscle and joint stress. Specialised techniques will focus on specific areas of concern and ease common discomforts such as a stiff neck, painful lower back pain and sore, tight shoulders.

Absolute Relaxation Massage - 60/90 minutes

Using the art of movement combined with ancient aromatherapy oils, this Swedish-style full body massage uses gentle techniques to help restore harmony and relaxes the mind and body.

Oriental Foot Reviver - 60 minutes

Experience holistic revitalisation and deep relaxation as your therapist applies specific thumb and finger techniques to various reflex points on the feet, which effectively stimulate corresponding organs in the upper body.

Couple's Treatments

Treasured Time - 60/90 minutes

Relax together with a full body aromatherapy massage, which uses a blend of essential oils and purpose-designed movements to stimulate circulation, promote deep relaxation and restore the flow of energy throughout the body. This wonderfully soothing and rejuvenating experience is ideal for togetherness time.

Couple's Treatments- SPA BY DESIGN

Customise your couple's experience by choosing a selection of treatments from the menu to suit your needs. Whether it is a gathering with friends or time spent with a special one, we can cater to all your needs. The VIP suite is an exclusive environment which includes private shower and massage tables with enough space to relax for hours. You can also elevate your experience with the following amenities:

- Flowers and candlelight
- Lunch or snacks selection from our dining menu
- Alcoholic or non-alcoholic beverages



باقات السبا الأساسية

منسقو التجارب لدينا سيسعدون بتوصية أية باقات لساعتين، ثلاث أو أربع ساعات لتناسب احتياجاتكم الخاصة. هذه الباقات تتضمن أية علاجات من قائمتنا، إضافة إلى غداء أو وجبات خفيفة صحية.

وقت إضافي

لترقية أي علاج من العلاجات المتوفرة لدينا بوقت أو خدمة إضافية، نقدم لك العلاجات المصغرة الخاصة التي تناسب احتياجات البشرة الخاصة لتكميل الراحة والتجدد. اختر من بين علاجات متنوعة مغرية لـ 30 دقيقة من بينها:

- تدليك للرأس والفروة
 - تقشير الجسم
 - علاج الوجه السريع
- تدليك الرأس، الرقبة والأكتاف
 - تدليك القدمين

Spa Essentials Packages

Our experienced coordinators would be happy to recommend any two, three or five-hour spa packages suited to your specific needs. These can include anything from the menu above, as well as a healthy snack or nutritious lunch.

Additional Time

To upgrade any of our present treatment list with additional time and services, the below mini treatments will suit your skin care needs, ensuring complete relaxation and rejuvenation. Choose from a variety of 30-minute mini treatments including:

- Head and Scalp Massage
- Body Scrub
- Express Facial
- Head, Neck and Shoulder Massage
- Foot Massage

أداب المنتجع الصحي

بيئة المنتجع

منتجع ويلو ستريم هو مكان لتجديد الطاقة والاسترخاء. من أجل راحتكم وخصوصيتكم، الهواتف النقالة وغيرها من الأجهزة الإلكترونية غير مسموحة. إن كنت بانتظار رسائل أثناء بقائك معنا، نرجو منك إعلام أحد موظفينا الذين يسرهم مساعدتك.

آداب الوصول للمنتجع

نفترح عليك الوصول قبل موعدك المحدد بـ 30 دقيقة للاستمتاع بمرافقنا والتأكد من أن علاجك سيبدأ في الموعد المحدد. الوصول في وقت متأخر قد يعرض علاجك لاختزال في الوقت. نرجو منك الحصور وقضاء وقتك معنا. لتغيير أية تفاصيل في حجزك، نرجو منك الاتصال بنا على 9715367 6 7015+.

Spa Etiquette

Spa Environment

Willow Stream Spa is a place to restore your energy and relax. For your peace and privacy, phones and other electronic devices are not permitted. If you would to receive messages during your time with us, please let one of our colleagues know and we would be happy to assist.

Spa arrival and etiquette

We recommend you arrive 30 minutes prior to your appointment time to enjoy the facilities and ensure your treatment starts on time. Late arrivals may result in a reduction of your treatment experience. Please come and spend the day with us. To make any changes to your booking, please contact the the Willow Stream Spa at: +971 6 7015546.



27

معلومات شخصية

نرجو منك إعلامنا في حال كانت لديك أية حالات صحية وقت الحجز. سيتوجب عليك كذلك تعبئة استمارة تاريخك الصحي أثناء وصولك حتى نتمكن بشكل أفضل من تخصيص تجربتك لتناسب احتياجاتـك.

ملابس المنتجع

سنقدم لك رداءاً وخفين لارتدائهما بين وقت العلاج إضافة إلى خزانة للاحتفاظ بأشيائك الخاصة. من أجل راحتك، يرجى ارتداء الملابس الداخلية أثناء العلاج. نرجو منك ترك جواهرك وأشيائك الثمينة في غرفتك.

قسائم الهدايا

قسائم الهدايا لجميع خدمات وباقات منتجع ويلو ستريم متوفرة للشراء. نرجو منك الاتصال بمنسقى تجارب منتجعنا للحصول على معلومات أكثر.

للحجوزات

T: + 971 6 701 5546 (Operator) T: + 971 6 7015757 البريد الإلكتروني ajm.willowstream@fairmont.com استشر منسقي خدمات منتجعنا لاختيار العلاجات التي تناسب احتياجاتك الخاصة. تقع السبا في طابق MI في فيرمونت عجمان. نرجو منك القيام بحجز مبكر للتأكد من تفور خدماتنا.

سياسة إلغاء الحجز

إن كنت ترغب في تغيير أو إلغاء أي موعد، نرجو منك إعلامنا بفترة أربعة وعشرين ساعة مقدماً على أقل تقدير. في حال عدم إلغاء الموعد أو تغييره في الوقت المحدد سيتم خصم %100 من سعر العلاج المحجوز.

الضرائب وضريبة الخدمة

من أجل راحتكم، تشمل أسعارنا ضريبة البلدية وضريبة الخدمة.

ساعات العمل

علاجات السبا: يومياً من الساعة 10 صباحاً حتى 10 مساءً المركز الرياضي: 24 ساعة يومياً

Personal matters

Please inform us of any health conditions at the time of booking. You will also be asked to complete a medical history form upon arrival, so we can better customise your experience to your needs.

Spa attire

You will receive a robe and slippers to wear between treatments and a locker for your personal belongings. For your comfort, undergarments must be worn during treatments. We ask that you please leave jewellery and valuables in your hotel room.

Gift vouchers

Gift Vouchers for all Willow Stream Spa services and packages are available for purchase. Please contact our Spa Experience Coordinators for further information.

Making spa appointments

T: + 971 6 7015546 T: + 971 6 7015757 (Operator) Email: ajm.willowstream@fairmont.com Consult our Willow Stream Spa Experience Coordinators to select treatments that fulfil your personal requirements. The Willow Stream Spa is located on level M1 of Fairmont Ajman. Advanced reservations are recommended to ensure availability.

Spa cancellation policy

If you wish to reschedule or cancel your spa appointment, please notify the Willow Stream Spa four hours in advance. Cancellation or rescheduling of a package requires 24 hours' notice. Missed appointments without proper notice are subject to a 100% charge for reserved services.

Tax and service charges

For your convenience, Municipality fees and 10% service charge are included in the treatment price.

Hours of operation

Spa Treatments: 10:00 AM to 10:00 PM daily Fitness Centre: 24 hours, daily

